
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-15, § 6 

 

 Tid Tisdagen den 15 oktober 2013, kl 16.00 – 16.25 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 oktober 2013 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Manne Bergström (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Tomas Rudin (S)  

Salar Rashid (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Johan Nilsson (M) för vakant (M) 

Tony Nilsson (S) för Monika Lindh (S) 

 
Ersättare: 

Ann Burgess (M)  

Arin Karapet (M)  

Lars Jilmstad (M)  

Joar Forssell (FP)  

Cecilia Önfelt (C)  

Eleonore Eriksson (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Mårten Castenfors § 8, 

Anna-Karin Ericson, Patrik Liljegren, Inga Lundén och Roger Ticoalu samt 

personalföreträdaren Gunilla Söderlund (SACO) och borgarrådssekreteraren Jonas 

Uebel och biträdande borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln. 

 

 

 

 



  

 § 6 

Svar på skrivelse om att stadens kulturevenemang måste omfatta hela 

staden. Svar på skrivelse om Stockholms kulturfestival  

Dnr 3.1/2143/2013, 3.1/3364/2013 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1 Kulturnämnden godkänner kulturförvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

skrivelserna. 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 augusti 2013. 

 
Sammanfattning 

I skrivelse den 16 april 2013 ställer Ann Mari Engel (V) och Mårten Andersson (V) 

frågan om hur förvaltningen förlägger Kulturnatten och Kulturfestivalen placeringar 

samt hur man prioriterar kulturaktörerna. I skrivelse den 29 augusti 2013 ställer Tomas 

Rudin m fl (S) samt Ann Mari Engel (V) frågan om möjligheten att utreda samarbete 

med SL kring avgiftsfri kollektivtrafik för ungdomar och pensionärer under 

Stockholms Kulturfestivals period.  

 

I Kulturförvaltningens svar redovisas arbetet med Kulturnatten, där man inte har 

geografiska restriktioner för kulturaktörerna. Alla kulturaktörer som önskar är 

välkomna att delta.  

 

Kring förläggandet av Kulturfestivalen så är det tillgängligheten och att city är en 

”neutral” plats som har varit anledningen till dess förläggning. Ekonomiska och 

praktiska faktorer spelar också in.  

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Maria Braun m.fl. (M) och Mats 

Berglund (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Ann Mari Engel (V) och Tomas Rudin m.fl. (S) föreslår att 

kulturnämnden beslutar enligt följande: 

 

Att arbeta för att bredda Stockholms kulturnatt, kulturfestival och andra 

evenemang till att även innefatta arrangemang i ytterstaden 

att anföra följande: 

 

Som kulturförvaltningen på pekar är det viktigaste med kulturfestivalen 

”tillgängligheten och mångfalden”. Om detta ska gälla alla stockholmare så 

måste festivalen breddas så att några evenemang placeras utanför tullarna. Det 

kan handla om aktiviteter för små barn eller någon av e större konserterna. 

Tyvärr är Stockholm idag en segregerad stad och många invånare i ytterstaden 

kommer aldrig in till platser innanför tullarna. Många ytterstadsbor har inte SL-

kort och när det gäller barn och äldre finns många skäl att inte förflytta sig 

längre sträckor.  Det är därför inte riktigt sant att ”alla” känner sig hemma i City. 

 

Vi anser att det finns goda skäl att förlägga ungdomsarrangemanget ”We are 



  

Stockholm” till Kungsträdgården mitt i staden, eftersom ungdomar i allmänhet 

tillhör en mycket rörlig grupp och vill ha en gemensam samlingspunkt. För de 

unga i nedre tonåren är det lämpligt med kvällsarrangemang närmare 

hemstadsdelarna.  

 

Vi välkomnar fortsatta diskussioner med SL angående gratis resor för ungdomar 

under festivalperioden. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Maria Braun m.fl. 

(M) och Mats Berglund (MP). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Ann Mari Engel (V) och Tomas Rudin m.fl. (S) reserverar sig mot 

beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Berglund (MP) enligt följande: 

 

Stockholms kulturförvaltning har successivt utvecklat sin kompetens kring stora 

kulturevenemang i stadsmiljön. Vi har sett hur kulturnatten, kulturfestivalen och 

ungdomsfestivalen Ung-08/We Are Sthlm har växt fram som relevanta och 

mycket väl genomförda kulturevenemang i Stockholm. Det finns goda 

anledningar att bygga vidare på det starka varumärke som dessa evenemang 

erbjuder. Miljöpartiet vill därför att dessa festivaler ska fortsätta i sin nuvarande 

form, men de bör kompletteras med ytterligare en stor festival - en 

världskulturfestival som årligen ambulerar mellan stadens yttre stadsdelar.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


